
Tájékoztató a NIM-MED BT 

működéséről 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Az önkormányzatiság óta számtalan alkalommal tájékoztattalak Benneteket a háziorvoslás 

szerteágazó feladatairól. Ezért ezzel nem szeretnélek a továbbiakban untatni Titeket. 

Lényeges változás az elmúlt évben nem történt, kivéve a központi ügyeletet, ahol ismét két 

orvos látja el egyszerre az ügyeleti munkát, mint hajdanán. Ezzel mind a betegellátás, mind az orvosi 

munka biztonságosabbá és hatékonyabbá vált. 

Ismét nagy sikere  volt az „Egészséghét”-nek. Viszonylag sokan megjelentek a 

szűrővizsgálatokon, egyre többen látták be a megelőzés fontosságát. Férfi társaim is megemberelték 

magukat, hiszen 11 fő vett részt az urológiai szűrésen, ami csúcsnak számít. 

� Bőrgyógyászat   30 fő 

� Audiológia   14 fő 

� Szemészet   25 fő 

� Orthopédia   19 fő 

� Ultrahang   47 fő 

� Fül-orr-gégészet    8 fő 

� Nőgyógyászat   48 fő 

� Egészségállapot felmérés 86 fő 

Tisztelt Képviselő-testület! Mivel semmi érdemleges változás nem történt a mindennapi 

munkánk során és az idő az egyik legdrágább tényező az életünkben, ezért kérem írásos tájékoztatóm 

elfogadását. 

Várom érdeklődő kérdéseiteket! 
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